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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem folytatódik a T/384 iromány számon 
szereplő javaslat törvényalkotása?" 
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Az írásbeli választ igénylő kérdés címe:

"Miért nem szorgalmazza, hogy az „Egyes törvényeknek a vízkivételekkel összefüggő 
módosításáról” szóló, T/384 számú törvényjavaslat az Országgyűlés előtt ismét napirendre 
kerülhessen?”

Tisztelt Miniszter Úr!

2017. április 26-án nyújtotta be Ön a jelenleg T / 384 sorszámon szereplő, az „Egyes törvényeknek 
a vízkivételekkel összefüggő módosításáról” szóló törvényjavaslatot. A Parlament honlapján akként 
szerepel ez a javaslat, amelynek régi iromány száma T / 15373, hogy az Országgyűlés 2018. július 
20. napján megszavazta azt, majd a Köztársasági Elnök kihirdetés előtt az Alkotmánybírósághoz 
küldte meg normakontrollra. Az Alkotmánybíróság megállapította, hogy a javaslat 1. §-a és 4. §-a 



alaptörvény-ellenes. Ezt követően 2018. szeptember 7-én a Házelnök felkérte a Törvényalkotási 
Bizottságot az Alkotmánybíróság határozata alapján a módosító javaslat elkészítésére. Azóta e 
javaslat vonatkozásában nem történt semmi.

Szeretném megkérdezni miniszter úrtól, miért nem kezdeményezi a Házelnöknél azt, hogy a 
Törvényalkotási Bizottság készítse el a módosító javaslatot, s mielőbb újra az Országgyűlés 
napirendjére kerüljön? Ha pedig nem tartja indokoltnak az alaptörvény-ellenes részek fenntartását, 
vagy magát az egész javaslatot, miért nem vonja vissza azt?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2020. április 15.

Köszönettel és tisztelettel:

dr. Varga-Damm Andrea
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